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Zápisnica č.1/2019 z  riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
obce Ábelová , konaného dňa  28.01.2019 o 16.00 hod. v kancelárii 
starostu obce 
 
Program: 
 

1. Otvorenie. 
2. Určenie zapisovateľa  a overovateľov zápisnice. 
3. Schválenie programu. 
4. Kontrola plnenia uznesení. 
5. Nové VZN o odpadoch. 
6. Stravné lístky. 
7. Preplácanie služobných ciest. 
8. Interpelácie. 
9. Diskusia. 
10. Záver. 

 
 
K bodu 1. 
 Starosta obce Jaroslav Maslen privítal poslancov Obecného zastupiteľstva 
a hostí. Konštatoval, že na riadnom zasadnutí sú prítomní:  
poslanci : Ján Sokol, Ján Kováč, Peter Čunderlík, Pavol Maslen, Juraj Kováčik,  
ďalší prítomní: Ing.Antónia Medeková, Mgr.Erika Kajbová, Ing.Marian Čerpák            
(príloha č.1 – prezenčná listina).  
Starosta obce skonštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov 
a rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Ábelová je uznášaniaschopné. 
 
K bodu 2. 
 Za zapisovateľku navrhol starosta obce Ing.Antóniu Medekovú, za 
overovateľov zápisnice poslancov OZ Jána Kováča a Pavla Maslena. Poslanci návrh 
jednohlasne prijali. 
 
Starosta dal hlasovať za návrh Uznesenia č. 1/2019 : 
OZ schválilo za zapisovateľku Ing.Antóniu Medekovú a za overovateľov zápisnice 
Jána Kováča a Pavla Maslena. 
 
Hlasovanie: 
Za – 5 
Proti – 0 
Zdržal sa - 0 
 

Obec Ábelová 
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K bodu 3. 
 Poslanci schválili program zasadnutia, o ktorom boli v dostatočnom predstihu 
pred zasadnutím informovaní.  
 
Starosta dal hlasovať za návrh Uznesenia č. 2/2019 : 
OZ prerokovalo a schválilo program zasadnutia. 
 
Hlasovanie: 
Za – 5 
Proti – 0 
Zdržal sa - 0 
 
 
K bodu 4. 
 Na ostatnom zasadnutí OZ obce Ábelová, ktoré sa konalo dňa 10.12.2018 
neboli určené žiadne úlohy vyplývajúce z uznesení. 
 
K bodu 5. 
 Starosta obce informoval poslancov o svojich zisteniach súvisiacich 
s doterajším riešením otázky odpadov v obci.  
 Veľkoobjemové kontajnery sú v nevyhovujúcom stave (prepálené, 
prehrdzavené), niektoré majú taký formát, ktorý nevie vozidlo z Meposu odviezť. 
Väčšinou bývajú preplnené, odpadky sú rozhádzané a rozfúkané po širokom okolí. 
Dvakrát týždenne (v pondelok a v piatok) aktivační pracovníci odnášajú vrecia 
s odpadom (aj s triedeným) do budovy patriacej obci, odkiaľ sú následne podľa 
potreby odvážané firmou Mepos. 

Poplatky za odvoz a likvidáciu odpadov sa v priebehu posledných rokov 
zvýšili, čo nebolo zohľadnené vo výmeroch za komunálny a drobný stavebný odpad, 
teda ani v súvisiacom VZN o odpadoch.  Doterajší spôsob likvidácie odpadov označil 
za absolútne nevyhovujúci z hľadiska ekologického aj ekonomického. Podľa zákona 
369/1990 Zb. obec môže použiť na odpadové hospodárstvo iba prostriedky, ktoré na 
tento účel vyberie od občanov. Z toho dôvodu bude potrebné zvýšiť v budúcom roku 
poplatky za odpad pre fyzické aj právnické osoby. Výška bude stanovená na 
zasadnutí OZ v decembri 2019 po analýze výdavkov za rok 2019. 
 Poslanec J.Sokol navrhol zriadenie zberného dvora. Starosta reagoval 
výpočtom všetkých predpokladaných výdavkov, ktoré by obec v tejto súvislosti 
musela vynaložiť (projektová dokumentácia, zabezpečenie ochrany spodných vôd, 
životného prostredia všeobecne). Ekonomicky výhodnejším riešením je podľa neho 
prenájom kuka-nádob na zmiešaný odpad na 60mesiacov, s frekvenciou ich 
vysypávania raz za mesiac a zber triedeného odpadu (plasty, sklo, kovy a tetrapaky, 
papier, lepenka). V rámci obce by sa vytvorilo kompostovisko na biologický odpad, 
ktoré by bolo prístupné všetkým obyvateľom.  
 V častiach obce Madačka, Nedelište a ábelovské lazy by boli zabezpečené 
priestory, v ktorých by sa ukladal triedený odpad a uzatvárateľné 1100l kontajnery na 
zmiešaný odpad. V každej časti by bol určený občan zodpovedný za tieto priestory 
(buď v rámci aktivačných prác alebo za odmenu).  
 
Starosta dal hlasovať za návrh Uznesenia č. 3/2019 : 
OZ poverilo starostu obce a Ing.A.Medekovú vypracovaním nové VZN o odpadoch. 
Termín: jún 2019 
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Hlasovanie: 
Za – 5 
Proti – 0 
Zdržal sa - 0 
 
 
K bodu 6. 
 Zástupca starostu p.J.Sokol  navrhol, aby bol uznaný starostovi nárok na 
stravné lístky.  
Cena stravného lístka: 3,60€ 
Príspevok zamestnávateľa: 2,64€ 
Príspevok zo sociálneho fondu: 0,19€ 
Doplatok (zamestnanec): 0,77€ 
 
Starosta dal hlasovať za návrh Uznesenia č. 4/2019 : 

a) OZ schválilo nárok starostovi obce na stravné lístky.  
b) OZ schválilo:   Cenu stravného lístka:   3,60€ 

          Príspevok zamestnávateľa: 2,64€ 
                                         Príspevok zo sociálneho fondu: 0,19€ 
                                         Doplatok (zamestnanec):  0,77€ 
Hlasovanie: 
Za – 5 
Proti – 0 
Zdržal sa - 0 
 
 
K bodu 7. 
 Starosta požiadal OZ, aby schválilo preplácanie cestovných nákladov pri 
služobných cestách s použitím súkromného vozidla pre starostu obce a pracovníčku 
OcÚ.  
 
Starosta dal hlasovať za návrh Uznesenia č. 5/2019 : 
OZ schválilo preplácanie cestovných nákladov pri služobných cestách a použitie 
súkromného vozidla pre starostu obce a pracovníčku OcÚ. 
Hlasovanie: 
Za – 5 
Proti – 0 
Zdržal sa - 0 
 
 
 
K bodu 8. a 9. 
 Starosta obce informoval poslancov, že Matričný úrad obce má dočasne na 
starosti matrikárka z Haliče p.Dana Václavíková, pokým si  Ing.A.Medeková neurobí 
potrebné školenia a skúšku z vedenia matriky. 
 P.Čunderlík upozornil na skutočnosť, že z obecného hydrantu chodia brať 
vodu do cisterien zo StSV. Bolo by treba zistiť, či to potom nie je započítané 
občanom do spotreby. Poslanci p.J.Sokol a J.Kováč sa vyjadrili, že vodárenská 
spoločnosť túto spotrebu nezapočítava do spotreby občanov. 
  Starosta informoval poslancov OZ, že 
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a) sa pripravuje webová stránka obce, 
b) v rámci šetrenia verejnými prostriedkami boli zrušené mobilné telefóny, 

namiesto nich starosta aj pracovníčka používajú súkromné. Pevná linka 
ostáva, 

c) p.Kapurová, ktorá bola prihlásená na trvalý pobyt v obci Ábelová aj s deťmi, 
bola prehlásená do mesta Lučenec, kde sa v skutočnosti aj zdržiavala, čím 
prestal byť Obecný úrad v Ábelovej osobitným príjemcom rodinných prídavkov 
a pomoci v hmotnej núdzi. 
 

 
K bodu 10. 
 Starosta poďakoval všetkým zúčastneným prítomnosť a ukončil zasadnutie 
OZ. 
 
Zápisnicu zapísala: Ing.Antónia Medeková ................................... 
Zápisnicu overili: Ján Kováč   ................................... 
   Pavol Maslen  ................................... 
 
 
V Ábelovej, dňa 28.01.2019 
 


